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Protokół nr 21 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Usług, Rolnictwa, Budżetu i Finansów 

w sprawie omówienia Raportu o Stanie Gminy Jedlnia-Letnisko oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

 

 W dniu 26.06.2019 w godz. 13.00 do 15.00 odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Usług, Budżetu i Finansów. Z uwagi na stan zagrożenia 

epidemilogicznego, posiedzenie odbło się na zasadzie połączenia online. 

W posiedzeniu uczestniczyli wszysce członkowie Komisji. 

Komisja zaczęła prace nad wypracowaniem opinii w dniu 15.06.2020, prowadząc 

konsultacje z Wójtem Gminy – Panem Piotrem Leśnowolskim oraz ze Skarbnikiem Gminy 

– Panią Beatą Maciąg. 

 

 

Porządek posiedzenia 

 

1. Omówienie Raportu o Stanie Gminy Jedlnia-Letnisko i zaopiniowanie go. 

2. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok i zaopiniowanie go. 

 

 

 

AD1 

  

Raport o Stanie Gminy zawiera pełną informację o działalności Wójta w 2019 roku. Po 

wstępie ( informacje ogólne ) w pigułce, w sposób bardzo czytelny, przedstawione są 

informacje finansowe, opracowane na bazie Sprawozdania z Wykonania Budżetu za 2019 

rok. Następnie raport przedstawia: statystyczne dane z działalności Urzędu Gminy, 

informacje o stanie mienia komunalnego i zasobach materialnych Gminy oraz 

infrastrukturze komunalnej. 

Kolejnym, obszernym punktem jest sprawozdanie z inwestycji wykonanych w 2019 roku 



w ilości 36, z czego 30 zadań zostało zrealizowanych, a 6 jest kontynuowanych w bieżącym 

roku. Wartość inwestycji zrealizowanych – 9 856 937,60zł przy dochodach własnych 20 184 

863, 38zł, co stanowi 49% dochodów własnych. 

Przedstawiony na wykresie stosunek wielkości zadłużenia  Gminy do wielkości inwestycji 

wskazuje utrzymującą się od 2015 roku przewagę wartości inwestycji nad zadłużeniem,    a 

w omawianym 2019 roku jest ona największa. 

Ponieważ inwestycje, zwłaszcza infrastrukturalne są najważniejsze dla mieszkańców 

Gminy, Komisja uznała je za mocną podstawę do udzielenia Wójtowi Panu Piotrowi 

Leśnowolskiemu Wotum Zaufania. 

Raport zawiera również informacje o środowisku Gminy i realizowanych programach 

środowiskowych. Obszernie przedstawia politykę społeczną Gminy, realizowaną poprzez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. W zakresie zdrowia – szczegółowe działania 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej oraz działania w zakresie kultury i 

sportu. Raport zamyka statystyka placówek oświatowych z terenu Gminy. 

Nie wniesiono uwag do Raportu. 

Przeprowadzono głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie zopiniowano 

omawiany dokument. 

 

  AD2 

 

Roczne Sprawozdanie z Wykonania Budżetu za rok 2019 wskazuje bardzo dobre 

wykonanie dochodów gminy – 100,09%, które jest wyższe o 10,9% w porównaniu z rokiem 

2018. Wydatki wykonano w 97,91%, co również jest bardzo dobrym wynikiem. 

Wszystkie dochody i wydatki zostały przedstawione w formie opisowej i tabelarycznej w 

sposób jasny i czytelny. Sprawozdanie to, przedłożone do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Radomiu uzyskało pozytywną opinię bez wnoszenia żadnych uwag. Uzasadnienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w pełni obrazuje pozytywne wykonanie budżetu gminy. 

Pani Skarbnik odpowiadała na zapytania członków Komisji: 

1. Co dalej z niezrealizowanym zadaniem – budowa studni głębinowej nr.4 ? 

- w bieżącym roku zaplanowano na to zadanie 100 000,00zł. Przprowadzono już badania 

  gruntu pod dwa nowe odwierty w Gzowicach i w Słupicy. 

2. Niskie wykonanie budżetu w zadaniu dot. oświetlenia ulic. 

- Wszystkie zadania dotyczące oświetlenia zostały wykonane zgodnie z planem. Niskie 

  wykonanie procentowe wynika z oszczędności przetargowych. 

3. Niskie wykonanie dochodów w dziale 756 – podatek od środków transportu. 



- wynika z zadłużenia właścicieli pojazdów ( prowadzone są czynności egzekucyjne ) 

4. Bardzo niksie dochody GOPS w dziale 85219 Par. 097 

- Są to dochody z odsetek bankowych, których wysokość przyjęto na bazie dochodów 

  uzyskanych w roku 2018. Krótki okres deponowania posiadanych środków znacznie 

  obniżył planowane dochody z tego tytułu. 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie, pozytywnie ocenia Spawozdanie z Wykonania 

Budżetu za 2019 rok. 

 

Powyzszy protokół odczytano i ztwierdzono 

 

Na tym ,posiedzenie zakończono 

 

1. Kaim Mieczysław............................................... 
 
2. Krakowiak Jan................................................... 
 
3. Podsiadła Monika.............................................. 
 
4. Jaśkiewicz Michał.............................................. 
 

 

Jako Przwodniczący Komisji stwierdzam, że wszyscy w/w członkowie Komisji wzięli udział 

w posiedzeniu i oddali głosy opiniujące omawiane projekty uchwał. 

 

Mieczysław Kaim 

 

 

 

 

 

 


